

No. 54399*

**Argentina
and
Finland**

**Agreement between the Argentine Republic and the Republic of Finland on the free exercise
of remunerated activities by family members of diplomatic, consular, administrative and
technical staff of their diplomatic missions, consular offices and missions to international
organizations. Helsinki, 11 December 2014**

Entry into force: *1 September 2016, in accordance with article 12*

Authentic texts: *English, Finnish and Spanish*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *Argentina, 9 March 2017*

**No UNTS volume number has yet been determined for this record. Not published in print, in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.*

**Argentine
et
Finlande**

**Accord entre la République argentine et la République de Finlande relatif au libre exercice
des activités rémunérées par les membres de la famille du personnel diplomatique,
consulaire, administratif et technique de leurs missions diplomatiques, des bureaux
consulaires et des missions auprès des organisations internationales. Helsinki,
11 décembre 2014**

Entrée en vigueur : *1^{er} septembre 2016, conformément à l'article 12*

Textes authentiques : *anglais, finnois et espagnol*

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : *Argentine, 9 mars 2017*

**Aucun numéro de volume n'a encore été attribué à ce dossier. Non disponible en version imprimée, conformément au
paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la
Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.*